



Land Acknowledgment

École Foothills Composite High School / Alberta High School of Fine Arts is on Treaty 7 territory, a traditional travelling route, gathering place, and meeting grounds of Indigenous Peoples. Our school is on the ancestral, traditional, and future lands of the Siksikaitsitapi, which is comprised of the Siksika, Piikani, Amskapi Piikani First Nations; the Tsuut'ina First Nation; and the Îyârhe Nakoda, including the Chiniki, Bearspaw and Goodstoney First Nations, as well as the Métis Otipemisiwak and Esikisimu Nunangat. We are grateful for the languages, cultures, traditions, and histories of this land that influence our lives, providing the foundation to grow our knowledge and pursue our passions. Let this acknowledgement invoke in all of us a call to action to uphold our treaty relationships and fulfill our duties to reconciliation.

L'École Foothills Composite High School / Alberta High School of Fine Arts reconnaît respectueusement que nous nous trouvons sur le territoire visé par le Traité n° 7, un lieu de rassemblement et de rencontre ainsi qu'un corridor où se déplacent des peuples autochtones. Notre école se trouve sur les terres ancestrales, traditionnelles et futures des Siksikaitsitapi, qui comprennent les Premières nations Siksika, Piikani, Amskapi Piikani, la Première Nation Tsuut'ina et les Nakodas Îyârhes, y compris les Premières nations Chiniki, Bearspaw et Goodstoney, ainsi que les Métis Otipemisiwak et les Esikisimu Nunangat. Nous sommes reconnaissants pour les langues, les cultures, les traditions et les histoires de cette terre qui influencent nos vies, nous fournissant les bases pour développer nos connaissances et poursuivre nos passions. Que cette reconnaissance suscite en chacun de nous un appel à l'action pour maintenir les relations établies par les traités et remplir notre devoir de réconciliation.